
1/2023

Najväčšia budova v obci spĺňa niekoľko funkcií. Jedná sa o obecný úrad s kul-
túrnym domom, ktorý pre svoju veľkosť a vek predstavoval nemalú energetickú 
záťaž pre obecný rozpočet. Zdá sa však, že už najbližšia zima v praxi preverí 
úspornosť riešenia, ktoré sa aktuálne dokončuje. Budova prechádza význam-
ným zásahom, ktorý má priniesť nesporný energetický, funkčný aj estetický 
zmysel. Starosta obce, Marián Štefaňák: “V interiréri máme zateplené podlahy,  
hotové potery s osadenou dlažbou, a chýba nám už len dokončiť parket v strede sály. V 
kotolni sú osadené nové kondenzačné kotly na zemný plyn a inštalovali sme dokopy se-
demnásť nových rekuperačných jednotiek. Nie je teda potrebné manuálne vetrať, teda 
otvárať okná. Prebehla aj výmena okien a všade sú nové “trojsklá”, s výnimkou okrúhlej 
miestnosti, ktorej sa projekt netýkal, tá ale v nedávnej minulosti prešla rekonštrukciou. 
Nové je aj javisko, ktoré sme urobili kompletne drevené, aby sa do neho mohli pripevniť 
divadelné kulisy  a aby sa na ňom mohlo lepšie tancovať v prípade folklórnych vystúpe-
ní. No a konečne máme aj bojler na ohrev teplej vody a v každej miestnosti, kde máme 
umývadlo, pôjde konečne teplá voda. Na streche je osadených dvadsať kusov fotovol-
tických panelov, takže budova bude dokonca vyrábať energiu, nielen ju spotrebovávať. 
Práve sa dokončuje tepelná izolácie stien z exteriéru a projekt končí.” Investícia pred-
stavuje vyše 207-tisíc eur. Slovenská inovačná a energetická agentúra poskytla 
zdroje vo výške takmer 197-tisíc a obec sa na projekte podieľa sumou približne 
10-tisíc eur. Starosta obce podotýka, že z aktuálnych rozbehnutých projektov 
sa paradoxne jedná o “čerstvo” schválený a už aj takmer zrealizovaný projekt.

Obec sa aktívne pripravuje na proces, 
ktorý v dohľadnej dobe prebehne aj 
v Matiašovciach. Pôjde o sceľovanie 
pozemkov v dôsledku ich extrém-
nej rozdrobenosti, čo znemožňuje ich 
efektívne využívanie a prípadné vy-
hliadky na obchodovanie, či rozvoj. 
Starosta obce sa v tejto veci stretol 
so starostami obcí, ktorí majú skúse-
nosti s komasáciou pozemkov. Obec 
sa aktuálne nachádza v prípravnom 
konaní. Pri tejto príležitosti vznikol 
aj výbor, ktorý sleduje korektnú prí-
pravu na samotný priebeh a je dôle-
žitým nástrojom zloženým z členov 
zahŕňajúcich celé spektrum, ktoré k 
tomu má čo povedať.  Členmi výboru 
sú p. Štefaňák (za obec), p. Komiňák 
(Lesopôdohospodárske pozemkové 
spoločenstvo), p. Leskovianská (Slo-
venský pozemkový fond), p. Fabián 
(PIENAP), p. Gurecka (nájomcovia a 
poľnohospodári), p. Furcoň (geodet, 
za vlastníkov centrálnej časti), p. 
Furcoň (za vlastníkov z časti Potok). 
Komasácia má priniesť kompletné vy-
sporiadanie všetkých pozemkov v ex-
traviláne obce. Predpokladá sa, že celý 
proces by mal prebehnúť do piatich 
rokov. Všetky dotknuté osoby, maji-
telia predmetných pozemkov budú o 
procese riadne informovaní a pozvaní 
na verejné schôdze. 

Ak zo svojho telefónu vytočíte číslo 0911 522 799, kedykoľvek počas dňa sa vám 
prehrá posledné hlásenie rozhlasu. Ak si pozriete internetovú stránku obce, 
vpravo je obrázok obecného rozhlasu a tam sa ukladajú všetky hlásenia podľa 
dátumu a času. Chceme poprosiť občanov, aby využívali práve tieto možnosti 
informovania sa o jednotlivých hláseniach. Obec tiež žiada občanov o spoluprá-
cu v zmysle nahlasovania porúch na obecnom rozhlase alebo verejnom osvet-
lení, čo najskôr ako nedostatok spozorujú. Čím neskôr je problém zistený, tým 
drahšie je jeho riešenie. Za spoluprácu ďakujeme.
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Zasadnutie zo dňa 15.03.2023
• schválilo 1. zmenu rozpočtu obce
• odročilo žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce pre mesto Sp. 

St. Ves na spolufinancovanie zdravotného strediska,
• odročilo žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce pre mesto Sp. 

St. Ves na spolufinancovanie činnosti Centra voľného času pre deti z 
našej obce,

• poverilo zvolať stretnutie vlastníkov pozemkov – záhrad za účelom 
hľadania riešenia majetkovo-právneho usporiadania cesty do lokali-
ty Pod popium gurum- tzv. ulica Nová,

• zobralo na vedomie stav projektov: Zníženie energetickej náročnosti 
budovy Obec. úradu, Obecného komunitného centra, Kompostárne,

• Zobralo na vedomie stanovisko znalca za účelom prenájmu priesto-
rov Klubu mládeže k určeniu výšky dlhodobého nájmu na zriadenie 
prevádzky pizzerie,

• zobralo na vedomie správy hlavného kontrolóra obce z kontroly 
sťažností a kontroly vedenia pokladne za 7. -12/2022, kde neboli 
zistené žiadne nedostatky a tiež správu hlavného kontrolóra obce za 
rok 2022,

• poverilo vypracovať návrh všeobecne záväzného nariadenia obce, 
ktorým budú stanovené sumy za požičiavanie majetku obce,

• poverilo osloviť dodávateľov energií za účelom zníženia aktuálnych 
cenníkových cien,

• poverilo vyhlásiť v rozhlase, aby občania nenechávali dlhodobo svoj 
majetok na verejných priestranstvách, pretože to obmedzuje celo-
ročnú údržbu majetku obce, zároveň je to bezplatným benefitom pre 
občanov, ktorí tieto priestory bezplatne využívajú na úkor občanov, 
ktorí také možnosti nemajú. Tí, ktorí neuposlúchnu, budú vyzvaní 
listom k vyprataniu obecných priestranstiev. Ak ani to nepomôže, 
pôjde obcou komisia na ochranu verejného poriadku a zapíše všetky 
hnuteľné veci nachádzajúce sa na pozemkoch obce.

• schválilo poskytnutie dotácie OZ Po stopách Gorala,
• rokovalo o ďalšom postupe obce vo veci majetkovo-právneho uspo-

riadania cesty v časti Slunko na ulici Potok,
• rokovalo o uzatvorení zmluvy o poskytovaní právnych služieb pre 

obce z dôvodu šetrenia financií z rozpočtu obce, 
 

Zasadnutie zo dňa 31.03.2023
• schválilo preplatenie nevyčerpanej dovolenky končiaceho hlavného 

kontrolóra obce,
• zobralo na vedomie jednu žiadosť o post hlavného kontrolóra,
• zvolilo hlavného kontrolóra obce – PaedDr. Jána Tulušáka,
• schválilo VZN o poplatkoch za užívanie majetku obce,
• schválilo odročenú žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce pre 

mesto Sp. St. Ves na spolufinancovanie zdravotného strediska,
• schválilo odročenú žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce pre 

mesto Sp. St. Ves na spolufinancovanie činnosti Centra voľného času 
pre deti z našej obce,

• schválilo podpis zmluvy o poskytovaní právnych služieb pre obec s 
kanceláriou Beňo a partners v Poprade,

• zobralo na vedomie žiadosť o vyjadrenie od Okresnej prokuratúry v 
Kežmarku vo veci podnetu od p. Štefana Bjalončíka na údajný nezá-
konný postup obce vo veci prijatia VZN o územnom pláne obce,

• zobralo na vedomie výsledok kontroly funkčnosti obecného rozhlasu 
a cenovej ponuku na jeho rozšírenie a zosilnenie v niektorých loka-
litách,

• zobralo na vedomie plánované termíny uskutočnenia stretnutí s 
roľníkmi v obci a s vlastníkmi pozemkov v časti Pod popium gurum 
tzv. ul. Nová,

• zobralo na vedomie podanie 2 žiadostí o poskytnutie dotácie na ná-
kup lavičiek pre kultúrne podujatia a na úpravu brehov Ľuncarského 
potoka

Do 14. apríla sa mohli do súťaže o zhoto-
viteľa tohto projektu prihlásiť tie firmy, či 
podnikatelia, ktorí sa chceli o danú zákaz-
ku uchádzať. V tomto projekte práce ešte 
začaté neboli, no obec má ambíciu kom-
postovisko postaviť do konca septembra. 
Práce ešte z dôvodu priebehu administra-
tívnych krokov začaté neboli. “Aj v tomto 
prípade bola uzatvorená zmluva s pôvodným 
zhotoviteľom. Ten však, čestne a včas, avizo-
val nárast cien a od zmluvy o dielo odstúpil a 
svojim včasným a predvídavým konaním ušet-
ril obec o zbytočné právne prieťahy. Urobil tak 
ešte pred začiatkom akýchkoľvek prác. V ko-
nečnom dôsledku však obec aj tak čelí situácii, 
ktorá si vyžaduje zvýšenú administratívnu sta-
rostlivosť a navyšovanie rozpočtu z pôvodných 
250-tisíc až do rozpočtovaných 370-tisíc eur. 
Uvidíme, čo prinesie verejné obstarávanie,” 
vysvetľuje starosta obce. Na Vyšnom Ka-
menci na ulici Južná, sa tak staré garáže 
a ich areál premenia na funkčný objekt, 
ktorý bude poskytovať služby ekologic-
kého odpadového hospodárstva. “Ak bude 
dodržaná správna technológia a občania budú 
napomáhať svojím konaním v zmysle toho, aby 
do kompostu dávali len to, čo tam patrí, tak by 
malo ísť o správny a ekologický prospešný pro-
ces vysporiadania sa s biologicky rozložiteľným 
zeleným odpadom.” V areáli sa však predsa 
len nájdu aj spomínané garáže. Pôjde však 
o nové stavby pre techniku súvisiacu s pro-
jektom. Obec bude pred samotným spuste-
ním projektu občanov detailne informovať 
o možnostiach využitia tohto objektu a tiež 
o tom, ktoré typy odpadu budú na tomto 
mieste vyberané. 

Referenda sa v našej obci z 599 voličov, za-
písaných v zozname voličov, zúčastnilo 167 
z nich, čo predstavuje 27,8%-tnú účasť. 
Počet platných lístkov: 165. Počet odpo-
vedí „áno“: 161. Počet odpovedí „nie“: 4. 
Počet neplatných lístkov: 2. Referendum 
bolo napokon, na základe výsledkov z ce-
lého Slovenska, neplatné. Referendová 
otázka znela:  „Súhlasíte s tým, že pred-
časné skončenie volebného obdobia Ná-
rodnej rady Slovenskej republiky je možné 
uskutočniť referendom alebo uznesením 
Národnej rady Slovenskej republiky, a to 
zmenou Ústavy Slovenskej republiky?“

Obec ponúka svojim občanom moderný 
spôsob toho, ako nezabudnúť na vývoz ko-
munálneho odpadu. Každý občan, ktorý má 
smart telefón, si vie nainštalovať bezplatnú 
aplikáciu ODVOZ ODPADU. Tu si následne 
vyberie obec Matiašovce a nastaví si, kedy 
ho telefón upozorní na vývoz. 
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Vaše detičky pracujú ako včeličky a robia nám radosť. Ako vás pravidelne 
informujeme, tak aj tento školský rok  sme sa venovali rôznym témam: 
zvieratká a vtáky v zime - deti spoznávali, čím sa zvieratká živia a aké je 
ich bydlisko. Spoznávali sme ľudské telo, anatómiu i zdravé potraviny. Pri 
téme - Cukríkové zúbky deti vyrábali “mega veľký chrup“. Vďaka tejto téme 
neberú na ľahkú váhu nestaranie sa o zúbky a radšej si povedali, že chcú 
mať za kamaráta zubnú kefku ako zubný kaz. Na Valentína mamky pripravili 
krásne masky na karneval a my zase pestrý program. Tety kuchárky pohos-
tenie a výborný obed. V marci sme sa ponorili do sveta rozprávok a príbehov. 
Navštívili nás dievčence z divadla GORCEK zo ZUŠ Spišská Stará Ves. V po-
daní rozprávky Soľ nad zlato deťom sprostredkovali, čo je v živote dôležité. 
Rozprávky nám otvárajú bránu do sveta fantázie, ale aj zručností. Deti si o 
rozprávkach rady kreslili, skladali puzzle, ale stavali aj  obrovské zámky. 
Samozrejme,  že vesmír je nekonečný a obrovský, deti spoznávali planéty v 
mliečnej sústave, čo je raketa, kto je kozmonaut, kedy je deň a prečo je noc. 
Navštívilo nás mobilné planetárium, ktoré hravou formou sprostredkovalo 
deťom rozprávku „Ako mesiac putoval k Slnku na návštevu“.

Tento rok sa pôjdu naši predškoláci zapísať do prvého ročníka v Matiašov-
ciach, Spišskej Starej Vsi, ale i v Hanušovciach. Držíme im prsty. Celkovo 
odíde do prvého ročníka 14 predškolákov. A keďže naše rady opustí tak veľa 
kamarátov, týmto Vás pozývame na zápis do materskej školy, ktorý bude 
trvať celý máj. Prihlášku si môžete vyzdvihnúť v materskej škole alebo elek-
tronicky. Je potrebné ju podpísať oboma rodičmi, potvrdiť u lekára a doručiť 
do MŠ. TEŠÍME  SA.

Karina Graindová, riaditeľka MŠ

Stavba komunitného centra na ulici Potok, zrejme, speje k dokončeniu. Na-
pomôcť má celej veci nové verejné obstarávanie. Pôvodný zhotoviteľ totiž 
v štádiu rozpracovanej zákazky odmietol na projekte pokračovať a kládol 
neopodstatnené podmienky z jeho pohľadu pre nedostatočný objem peňazí, 
ktorý projekt zahŕňal. Stavba však mala byť v polovici augusta roku 2021, 
podľa prvotnej zmluvy, dokončená a odovzdaná. Nastali však nepríjemné 
prieťahy, ktoré dnes riešia právni zástupcovia obce… Konečné riešenie má 
prísť v podobe dodávateľa, ktorý zákazku dokončí. Pre vyhlásenie nového 
verejného obstarávania bola potrebná obhliadka projektu, riadne zdoku-
mentovanie skutočného a súčasného stavu budovy stavebným znalcom. Ten 
určil rozsah prác, ktoré boli uskutočnené, vzhľadom na aktuálny a reálny 
stav stavby. Problémom je stále vzťah s pôvodným dodávateľom, ktorý po-
žaduje ďaleko väčšiu sumu za ním vykonané práce, akú s ním mala obec za-
zmluvnenú pre údajné práce naviac. Starosta obce: “Po dohode so zastupiteľ-
stvom, právnymi zástupcami a po rôznych debatách bolo dohodnuté angažovanie 
súdneho znalca, na určenie rozsahu vykonaných a nevykonaných prác. Na základe 
jeho návštevy bol aktualizovaný rozpočet na nezrealizované práce, na základe kto-
rého mohlo byť odštartované verejné obstarávanie, ktoré má zaručiť získanie dodá-
vateľa na úspešné dokončenie projektu. Mám radosť, že úspešná bola domáca firma 
pána Bolcaroviča. Má povinnosť to dokončiť do šiestich mesiacov od odovzdania 
staveniska. Obec je podľa nášho názoru na projekte škodná pre nekorektnosť a ne-
plnenie zmluvných povinností pôvodného dodávateľa a tak sa budeme v tejto veci 
ešte domáhať odškodnenia. Aj v tomto ohľade sa oprieme o právnych zástupcov a 
musíme hájiť záujmy obce.” Starosta obce ďalej vysvetľuje, že v štádiu projek-
tu bol náročný aj výkon práce samotného dozorovania projektu. Dozor totiž 
v dôsledku vznikajúcich nepriaznivých vzťahov s pôvodným dodávateľom, 
nemal možnosť navštevovať stavenisko v takom rozsahu, ako si chcel a ako 
mal. Výkonu jeho práce bolo bránené. Dnes obec vie, že na dofinancovanie 
spornej veci si bude musieť požičať. Rozsah prác, ktoré je potrebné dokončiť, 
je v sume 104-tisíc €. Preplatená však bude už len približne polovica z tejto 
sumy. Ďalšou komplikáciou sú termíny ukončenia projektu, ktoré čochvíľa 
narazia na kritickú hranicu.

• Obec Matiašovce eviduje v súčasnosti 
historický nárast obyvateľstva, ktorý 
sa od vzniku samostatného Slovenska 
prvýkrát dostal na číslo 834. 
• 28. januára prebehla výročná schôdza 
DHZ.
• Obec sa 30. 1. 2023, polhodinovým 
vypnutím verejného osvetlenia, 
zapojila do protestu voči vláde, ktorá 
sa na prelome rokov podľa samospráv 
nezaoberala adekvátnym spôsobom ich 
alarmujúcimi otázkami v oblasti financií, 
či energetiky. 
• Starosta obce sa dňa 22. 2. 2023 v 
hlavnom meste Slovenska zúčastnil 
protestu samospráv voči vláde, z 
dôvodu nedostatočných krokov v riešení 
zvyšujúcich prevádzkových nákladov, 
ktorý bol organizovaný Združením miest 
a obcí Slovenska.  
• Obec požiadala o finančné 
kompenzácie enormného nárastu 
nákladov na energie. 
• Obec eviduje v prvom štvrťroku 2023 
zvýšenú mieru kolaudačných rozhodnutí 
pre nehnuteľnosti vo svojom katastri. 
• V časti novej vznikajúcej ulice s 
názvom “Nová” (lokalita Popjo gura), 
je dostupných až 46 parciel pre výstavbu 
nových domov, ktoré v súčasnosti 
čakajú na vysporiadanie pozemkov pre 
prístupovú cestu. 
• Obec ukončila spoluprácu so 
spoločnosťou NATUR-PACK, ktorá 
zabezpečovala zber triedeného odpadu 
a v záujme zvýšenia efektívnosti 
nadviazala spoluprácu so spoločnosťou 
RECYKLOGROUP. 
• 4. marca sa uskutočnil Zamagurský 
hokejový turnaj generácií, ktorý obec 
podporila sumou 150€, keďže v každej 
z kategórii sa prezentovali aj obyvatelia 
obce. 
• Dobrovoľní hasiči zrekonštruovali 
motorovú striekačku KAROSA, ktorú 
obdržali darom od kolegov zo Spišskej 
Starej Vsi a na pláne je aj jej posvätenie. 
• Obec si zvolila hlavného kontrolóra 
po tom, čo sa o toto miesto uchádzal 
iba jediný uchádzač, pán PaedDr. Ján 
Tulušák, ktorý je zároveň pôvodným 
kontrolórom. 
• Zrekonštruovaná cesta z roku 2018 
na ulici Pod lesom bude konečne 
skolaudovaná, keďže obec dostala po 
5 ročnom čakaní na základe zmluvy 
do vlastníctva potrebný pozemok 
od Slovenského vodohospodárskeho 
podniku. 
• 14. 2. 2023 bol v intraviláne obce 
riešený požiar na súkromnom pozemku, 
ktorý spôsobil škodu na motorovom 
vozidle - do zabezpečovacích prác sa 
zapojili aj členovia miestneho DHZ. 
• Vývoz veľkoobjemového odpadu z obce 
priniesol až 6,27 t vyvezeného materiálu. 
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Vyrobilo RAMAGU, o. z.
SNP 30/59, Sp. Stará Ves
IČO: 42232473, DIČ: 2023 5301 90
Apríl 2023

Narodení: 4 (3 dievčatá, 1 chlapec)
Zomrelí: 0
Prisťahovaní: 9 (5 žien, 4 muži)
Odsťahovaní: 4 (1 žena, 3 muži)
Obyvateľov k 31.3.2023:   834

Vážení čitatelia Našich Matiašoviec,
v mojom  príspevku Vás  opäť informujem 
o zážitkoch a aktivitách  žiakov od januára 
do marca 2023.

 Po návrate zo zimných prázdnin sme 
školské vyučovanie začali Novoročným 
správnym krokom – športovaním. Bola to 
tradičná  rýchla chôdza po uliciach v našej 
obci. Taktiež sme v tento deň 
uskutočnili netradičnú akti-
vitu – Novoročný darček pre 
spolužiaka. Deti obdarovali  
svojich spolužiakov rôznymi 
darčekmi, ktoré vyrobili po-
čas prázdnin. 
 Od začiatku školského 
roka vychovávame a učíme 
deti ako sa majú správať, aby 
neubližovali iným, ale ani 
sebe. Preto sme uskutočnili  
ďalšie školské vzdelávanie 
žiakov v projekte Učíme sa 
správať bezpečne. Venovali 
sme sa témam Hry a zábava 
a Spoločníčka televízia. 
  Žiaci písali polročné prá-
ce a uzatvorili sme 1. polrok 
školského roka 2022/2023. 
Nečakali ich tradičné vysvedčenia, ale iba 
výpisy známok, ktoré sme im doručili cez 
našu webovú stránku. Deti nám urobili ra-
dosť, lebo 58% z nich malo čisté jednotky 
(15 ž.), výborný prospech dosiahlo 24 žia-
kov, čo je až  92% z ich celkového počtu, 1 
žiak prospel veľmi dobre a 1 žiak prospel. 
Tradičné vysvedčenie za obidva polroky 
dostanú na konci školského roka.
Na začiatku februára sme uskutočnili kaž-
doročný „Školský karneval“. Najkrajšiu 
masku sme vyberali podľa viacerých krité-
rií. Bola to hlavne originalita, akú masku 
sme tu ešte nemali a jej ručná výroba. Dip-
lom „Najkrajšia maska karnevalu“ si od-
niesla Darinka Michnová,  ktorá sa preme-
nila na zeleninový šalát. Bolo ťažké vybrať 
tú najkrajšiu, lebo ich  bolo pekných veľmi 
veľa. Všetky masky boli odmenené hračka-
mi podľa vlastného výberu.
Ďalšou tradičnou školskou súťažou, pri 
príležitosti Medzinárodného dňa mate-
rinského jazyka,  bol súboj 4 zmiešaných 
skupín (žiaci od 1. po 4. ročník), ktoré bo-
jovali o víťazstvo vo  vedomostiach v slo-
venčine a o Slovensku. Najlepšie sa darilo 
skupine pod vedením  Rity Gurovičovej. 

Opäť sme všetkých žiakov odmenili drob-
nou sladkosťou podľa kľúča – 1. miesto 
(každému v skupine)  4 cukríky, 2. miesto 
3 cukríky, 3. miesto 2 cukríky, 4. miesto 1 
cukrík.
V priebehu mesiaca sme dali žiakom na 
výber, kto sa chce zapojiť do výtvarnej sú-
ťaže MASKOT OLY, ktorú vyhlásil Sloven-
ský olympijský a športový výbor so sídlom 

v Bratislave. Úlohou žiakov bolo navrhnúť 
postavičku, ktorá bude maskotom olym-
piády v hokeji, ale aj vo futbale. Prihlási-
lo sa desať žiakov – Anton Zibura (1. roč.), 
Viktor Veselovský, Laura Rušinová, Tomáš 
Lopata (2. roč.), Nikola Rušinová (3. roč.), 
Jakub Zibura, Lenka Rušinová, Lilien Ga-
lovičová, Rita Gurovičová, a Alex Čarno-
gurský (4. roč.). V závere mesiaca sme ich 
práce odoslali a budeme čakať, či sa na nie-
koho usmeje šťastie. 
Mesiac marec sme začali chrípkovými 
prázdninami, ktoré však trvali iba dva dni. 
Ochorelo nám 35 % žiakov a aj všetky tri 
pani učiteľky. Potom nasledovali jarné 
prázdniny, ktoré trvali od 6. do 10. marca. 
Marec má prívlastok mesiac knihy, preto 
sme s knihami aj viac pracovali a vyzdobili  
si nimi aj triedy. Pri príležitosti Dňa kniho-
moľov sa žiaci aj s  pani učiteľkou venova-
li svojej knihe. Prvú polhodinu sme všetci 
ticho čítali, v druhej časti hodiny každý v 
krátkosti povedal obsah čítanej knihy. S 
knihou sa pracovalo aj v ŠKD. Bolo to re-
ťazové čítanie. Druháci čítali pre žiakov 1. 
ročníka rozprávku „Ako si psíček roztrhal 
gaťky“. 

 Osemnásť žiakov sa prihlásilo do ďalšej 
celoslovenskej súťaže v matematike KLO-
KANKO,  ktorá sa uskutočnila 27. marca. 
Výsledky sa dozvieme v apríli alebo v máji.
V okresnom kole matematickej Pytago-
riády, ktorá sa konala  v Kežmarku, nás 
reprezentovali žiaci Rita Gurovičová, Ja-
kub Zibura (4. roč.) a Patrícia Galliková (3. 
roč.).  Dosiahli dobré výsledky.

Pri príležitosti „Svetového 
dňa vody“ pani učiteľky vo 
vyučovacom procese pripo-
menuli žiakom dôležitosť 
pitnej vody pre život na Zemi.
Do materskej školy prišlo  zo 
Spišskej Starej Vsi divadielko 
„Gorcek“, ktoré predviedlo 
originálnu rozprávku „Soľ 
nad zlato“.  My sme si ju tam 
tiež boli pozrieť a dobre sme 
sa pobavili.
Pani učiteľka anglického ja-
zyka prihlásila všetkých žia-
kov do Veľkonočnej WocaBee 
súťaže a pripravila im balíky 
slovíčok s veľkonočnou te-
matikou. Ak sa na niekoho 
šťastie usmeje pri losovaní, 
môže vyhrať e – kolobežku, 

3x mobil  alebo reproduktor JBL. Držíme 
im palce.
V každom mesiaci sme sa venovali aj akti-
vitám na podporu čitateľskej gramotnosti. 
Žiaci od druhého do štvrtého ročníka čítali 
neznáme texty a riešili 3 testy, pani uči-
teľky čítali deťom goralské rozprávky a 
taktiež títo žiaci písali ročníkovú prácu na 
tému „Moje tri naj želania“.  
Venovali sme sa aj zdravému stravovaniu. 
Sme zapojení v školskom programe Ovocie 
do škôl a Školské mlieko. My každomesač-
ne pridávame aj Týždeň so zdravou desia-
tou s podporou rodičov.

Podrobné informácie s fotografiami 
nájdete na webovej stránke školy: 
zsmatiasovce.edupage.org.

PaedDr. Elena Galovičová,
riaditeľka školy

Bola prehĺbená a zrekonštruovaná. Aktuálne prebieha posudzovanie kvality vody, keďže 
prvotné meranie ukázalo určité nedostatky. Obec pracuje na ich odstránení. Výdatnosť 
studne je pomerne zaujímavá a ak potrebné úpravy prebehnú úspešne, na studňu bude 
napojený obecný úrad s kultúrnym domom. Samospráva tak sleduje znižovanie nákla-
dov na dodávku vody z komerčnej siete. Starosta obce: “Na základe rozhodnutia ministra 
životného prostredia Slovenskej republiky, bola v roku 2022 pre našu obec schválená žiadosť o po-
skytnutie dotácie na projekt: „Rekonštrukcia obecnej studne“ vo výške 5.754,18 €, v rámci ktorého 
bola zrekonštruovaná studňa formou prehĺbenia za dodržania všetkých bezpečnostných opatrení. 
Takto zrekonštruovaná studňa bola zakrytá betónovou stropnou studničnou doskou. Tento projekt 
obec spolufinancovala v sume 302,86€. Tento projekt bol podporený z Environmentálneho fondu 
v rámci Programu obnovy dediny“.


